
Overzicht agenderingsverzoeken Iepen Poadium 15 mei 2025 
 
Ruimtelijk Domein (Raadzaal): 
 
Onderwerp Fractie Vragen 

 
4. Presentatie Gebruik data 

en monitoring 
 
 

 Namens het college wordt een presentatie gegeven 
over de handleiding gebruik data en monitoring. 

5. Startnotitie toekomstige 
milieustraat 
 

 

CDA Vragen CDA: 
1. Zoals wij het lezen wordt het composteerterrein 

niet in deze startnotie meegenomen. Klopt dat? 
2. Als het composteerterrein niet wordt 

meegenomen, waarom niet? In onze optiek 
biedt dat extra koppelkansen en lijkt het 
vrijkomende terrein in Sumar aan het kanaal 
aantrekkelijk voor andere bedrijven. 

 
6. Conceptjaarstukken 2024 

werkmaatschappij 8KTD 
 
 

- Niet inhoudelijk geagendeerd, geen vragen. 
 

7. Conceptbegroting 2026-
2029 Werkmaatschappij 
8KTD 

 

- Niet inhoudelijk geagendeerd, geen vragen. 
 

8. Financiële verordening 
2024 

 
 

- Niet inhoudelijk geagendeerd, geen vragen. 
 

9. Marrekrite begroting 2026 
en meerjarenbegroting en 
jaarrekening 2024 

 
 

VVD Vragen VVD: 
1. Er moet nu incidenteel geld komen voor 

routebureau en vanaf volgend jaar mogelijk 
structureel? Een forse extra bijdrage aan de 
Marrekrite. 
Wij vragen ons af of we hier niet kritischer op 
moeten zijn.  
Is een routebureau nog van deze tijd? Valt dit 
niet op te lossen door AI?  

2. Daarnaast vrezen wij voor dubbelingen. 
Stichting RMT NOF (recreatiebudget) houdt zich 
ook bezig op het gebied van recreatie. Hoe ziet 
u dit? Wat is ons totale recreatiebudget per jaar 
en naar welke partijen gaat dit? 

 
10. Adviesaanvraag 

omgevingsvergunning 
woningbouw Schoolstraat 
46 Jistrum 

 
 

- Niet inhoudelijk geagendeerd, geen vragen. 
 

11. Begroting 2026, 
Jaarstukken 2024 en 

- Niet inhoudelijk geagendeerd, geen vragen. 
 



Dekkingsplan 2026-2029 
Veiligheidsregio Fryslân 

 
 
12. Ingekomen stuk - 

Subsidie 'Groen in 
Tytsjerksteradiel' 

(LIST 25-155-A) 
 
 

CDA Vragen CDA: 
Op 19 septimber 2024 hat de gemeenteried it 
Beleidsplan Biodiversiteit fêststeld, wêrby’t ek in 
budzjet fan €45.000 beskikber steld is foar 
mienskips- en ynwennersinisjativen. Op basis 
dêrfan hat it kolleezje op 6 maaie 2025 in 
ynformearjend riedsútstel stjoerd mei in nije 
regeling: de subsidieregeling ‘Groen in 
Tytsjerksteradiel’, mei in subsydzjeplafond fan 
€10.000.  
 
Tagelyk hat de ried koartlyn it Groenbeleidsplan 
2024 opinierend behannele, dêr’t de regeling net yn 
neamd wurdt, wylst it plan wol wiidweidich yn giet 
op ûnderwerpen lykas ynwennerspartisipaasje, 
biodiversiteit yn de beboude romte en stipe foar 
fergrieningsinisjativen. 
 
Fraachen: 
1. Hoe ferhâldt dizze regeling him ta it 

Groenbeleidsplan 2024? Is der bewust keazen 
om dizze regeling net op te nimmen yn it 
grienbeleidsplan? 

2. Dielt it kolleezje it ynsjoch dat it foar de 
transparânsje en oersichtlikens fan it gemeentlik 
belied winsklik is dat sokke regelingen ek as 
ynstrumint ûnderbrocht wurde yn de 
útfiersparagrafen fan beliedsstikken lykas it 
groenbeleidsplan? 

 
It kolleezje jout oan dat de regeling bedoeld is om 
ynwenners te stimulearjen om harren tún te 
fergrienen. Wy sjogge lykwols yn de praktyk gauris 
dat dit soarte fan regelingen benammen benutte 
wurde troch de saneamde 'griene elite'.  
 
Fraach:  
Wat docht it kolleezje om derfoar te soargjen dat 
dizze regeling foaral ek telâne komt by  ynwenners 
dy’t miskien minder maklik de wei witte nei 
subsydzjes en regelingen, mar wol bydrage wolle 
oan mear grien yn har tún? 

 
 
Sociaal Domein (Publiekshal): 
 
Onderwerp Fractie Vragen 

 
4. Presentatie 

Ontwikkelingen 
onderwijshuisvesting 
Trynwâlden 

 

- Er wordt aan de hand van een presentatie een 
update gegeven over de vervolgstappen na de 
bijeenkomst met vereniging dorpsbelang, MR-en, 
kinderopvangpartners en schooldirecteuren op 15 
april. 



5. Presentatie 
Dorpsondersteuner 

 
 

- Er wordt een presentatie gegeven door de 
dorpsondersteuner naar aanleiding van vragen over 
het Uitvoeringsprogramma en een verzoek van 
Trynwâlderein om de raad te informeren. 
 

6. Wijziging 
Gemeenschappelijke 
Regeling Sociale 
Werkvoorziening Fryslân 

 
 

- Niet inhoudelijk geagendeerd, geen vragen. 
 

7. Concept jaarrekening 
2024 en concept 
begroting 2026 GR SW 
Fryslân 

 

- Niet inhoudelijk geagendeerd, geen vragen. 
 

8. Meerjarenbegroting OPO 
FURORE 2025 – 2028 

 
 

- Niet inhoudelijk geagendeerd, geen vragen. 
 

9. Ingekomen stuk – 
Afschrift brief dbieb aan 
college van B&W – 
Subsidierelatie 

(LIST 25-160-B) 
 
 

FNP Fragen FNP: 
Yn ‘De List’  hawwe wy een brief krigen fan it 
kolleezje yn ferbân mei de oerstap fan de biblioteek.  
• BNF heeft aangegeven dat de overgang van 

bibliotheekwerkzaamheden alleen per schooljaar 
plaats kan vinden. In de brief schrijft BNF 
“….gezien onze wijze van werken: zelf 
organiseren, interdisciplinair, buurtgericht in 
clusters in één keer overgaan. De verschillende 
clusters werken namelijk nauw samen. Het is 
niet zodat lees- en mediaconsulenten alleen op 
school werkzaam zijn. We werken in 
clusterverband. Dat betekent dat het begin van 
het schooljaar het meest passend is, in plaats 
van het begin van een kalenderjaar.” 

Letter stie yn de media in reedlik negatyf artikel 
hjiroer.  
Kin útlein wurde hoe't de stân fan saken no echt is 
 
1. Wie foarôf net dúdlik dat de oergong mei yngong 

fan 1 jannewaris 2026 net helber wêze soe? 
2. Wie yn it foar de goede oerstap datum net 

besprutsen sadat wy efterôf net te hearren krije 
soene dat de oerstap allinnich per skoaljier plak 
fine kin? 

3. Wat binne foar ús, ús ynwenners en it belutsen 
personiel de gefolgen fan dizze obstakels? 

 
 

* * * * * * 
 
In ‘de List’ hebben wij een brief ontvangen van het 
college in verband met de overstap van de 
bibliotheek. 
• BNF heeft aangegeven dat de overgang van 

bibliotheekwerkzaamheden alleen per schooljaar 



plaats kan vinden. In de brief schrijft BNF 
“….gezien onze wijze van werken: zelf 
organiseren, interdisciplinair, buurtgericht in 
clusters in één keer overgaan. De verschillende 
clusters werken namelijk nauw samen. Het is 
niet zodat lees- en mediaconsulenten alleen op 
school werkzaam zijn. We werken in 
clusterverband. Dat betekent dat het begin van 
het schooljaar het meest passend is, in plaats 
van het begin van een kalenderjaar.” 

Later stond in de media een redelijk negatief artikel 
hierover. 
Kan uitgelegd worden hoe de stand van zaken nu 
écht is. 
 
1. Was er vooraf niet duidelijk dat de overstap met 

ingang van 1 januari niet haalbaar zou zijn? 
2. Was vooraf de juiste overstap datum niet 

besproken zodat we achteraf niet te horen 
zouden krijgen dat de overstap alleen per 
schooljaar plaats kan vinden? 

3. Wat zijn voor ons, onze inwoners en het 
betrokken personeel, de gevolgen van deze 
obstakels? 
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